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Lang werd gesproken over de Begroting 2019. Beleidsarm was de door velen gebruikte 

term om deze te beschrijven. Tot tevredenheid van eenieder wel een sluitende begroting, 

maar toch werden door iedere partij ook zorgen uitgesproken. 

 

Geen geld voor raadsagenda 

Geen geld voor nieuw beleid wil zeggen ook geen geld voor ontwikkelingen als 

energietransitie, woningbouw, mantelzorg, invoer Omgevingswet, daling 

weerstandsvermogen, onderhoud begraafplaatsen, geen geld voor raad-programma en Sociaal 

Domein. 

 

Wensen 

Wensen waren er ook voldoende. Een greep: Meer AED's (VVD), op de rem trappen 

(Senioren Langedijk), iets meer lef bij burgerparticipatie (HvL/D66), zorg, wonen, 

energietransitie (GroenLinks), onderhoud begraafplaatsen en sociaal domein (CU), 

armoedebestrijding (PvdA), sluitende jeugdzorg, ruimere meedoen pas, fonds voor 

verenigingen (CDA). 

 

Moties 

Motie waren er van de VVD over meer AED's en van de CU over fietsveiligheid. Beiden 

unaniem aangenomen. 

Een amendement van GroenLinks kreeg een minder warm onthaal. Maurice Schoutsen wilde 

met het schrappen van een aantal projecten, vooral m.b.t. doorvaarbaarheids-projecten, geld 

vrijmaken voor noodzakelijk nieuw beleid (raadsagenda) op het gebied van energietransitie, 

klimaat en zorg. “Als er geen geld is, welke ideeën kunnen we dan nog waarmaken?” 

Tevergeefs, de overige partijen wilden afgesproken beleid en verwachtingen niet inleveren en 

hadden ook geen ideeën over andere punten die geschrapt kunnen worden. 

Het amendement werd met 2 stemmen voor (GroenLinks) en overige stemmen tegen 

verworpen. 

 

“Met en beleidsarme begroting niet akkoord gaan is nogal wat”, aldus wethouder 

Nieuwenhuizen. Dat hielp: de begroting werd unaniem aangenomen. 

 

Tunnelbak 

Een zijspoortje op aangeven van Kleurrijk Langedijk. De provincie heeft een 

omgevingsvergunning aangevraagd voor het aanleggen van een Largas rotonde in de N504, 

maar “Wat vinden de fracties in Langedijk eigenlijk van dit plan van de provincie? “. Het 

bedrijfsleven geeft aan bij te willen dragen in de financiering. 

Tot meer dan algemeenheden in de beantwoording van de ongeplande vraag kwam men niet.  

 

Motie GroenLinks 

Door Soledad van Eijk, GroenLinks, werd de door haar vorig week aangekondigde motie 

ingediend. Hierin werd het college verzocht  

1. in het verdere traject met de gemeente Heerhugowaard afspraken te maken over de 

“eigenheid” van Langedijk (zie bijlage bij de motie).  

2. een open houding naar de gemeente Alkmaar aan te houden; 

3. een tijdspad aan de raad voor te leggen 

4. en de inwoners te betrekken 

 

Door wethouder Nieuwenhuizen werd de motie ontraden: voor 18 december was het 

onhaalbaar met Heerhugowaard afspraken te maken over het behoud van eigenheid. 



Door de coalitiepartijen werd daarnaast aangegeven – hoewel op 18 december een besluit valt 

over de gekozen richting – dat het nog steeds te “prematuur” was voor deze motie. 

Een mening die zeker niet werd gedeeld door GroenLinks: de motie werd niet meer 

aangehouden en in stemming gebracht. 

Deze werd verworpen met 7 stemmen voor (CDA, Kleurrijk en GroenLinks) en 14 stemmen 

tegen (Dorpsbelang, Senioren Langedijk, VVD, HvL/D66, PvdA en CU). 

 

Ook de motie van het CDA, die het college uitdaagde eerst met de burgers te onderzoeken hoe 

gedacht wordt over een bestuurlijke fusie en bij de komende verkiezingen te laten stemmen, 

werd met dezelfde stemverhouding verworpen. 

 

Naluisteren:  

Https://bestuur.gemeentelangedijk.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2018/06-november/20:00 
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